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Verslag fysieke ledenbijeenkomst van het Landelijk Platform Ondernemers Fondsen op 17 mei 

2022 

Op uitnodiging van Ondernemersfonds Alblasserdam kwamen 23 leden (14  

ondernemersfondsen) van het Landelijk Platform Ondernemers Fondsen op dinsdag 17 mei 

bij elkaar in het Cultureel Centrum Landvast te Alblasserdam.  

Voorzitter Pieter Douma heeft zich helaas ziek gemeld en het voorzitterschap van deze 

fysieke bijeenkomst alsmede de algemene leden vergadering werd waargenomen door 

penningmeester en secretaris Hans de Leeuw. 

Alle aanwezige leden hebben zich een voor een voorgesteld. 

Hans de Leeuw heet speciaal Ondernemersfonds Hendrik-Ido-Ambacht (in oprichting), de 

heer Wim Bergsen, van harte welkom. De heer Bergsen geeft aan zeker lid te willen worden 

van LPOF. 

Om 14.50 uur start de Algemene Leden Vergadering met de volgende onderwerpen: 

1. Opening. 

2. Ingekomen mededelingen en vaststelling van de Agenda. 

3. Terugblik op de verenigingsactiviteiten in 2021. 

4. Toelichting op het financieel verslag 2021 

5. Verslag kascommissie. 

6. Goedkeuring jaarverslag 2021. 

7. Decharge bestuur. 

8. (Her)benoeming kascommissie. 

9. Goedkeuring begroting 2022. 

10. Verkiezing nieuw bestuurslid Hinrich Slobbe, voorzitter OF Zwijndrecht. 

11. Aftreden Pieter Douma. 

12. Rondvraag. 

13. Sluiting. 

 

 

Het verslag van de Algemene Leden Vergadering staat in de besloten kennisbank. Hier kunt u 

(als u lid bent van LPOF) inloggen met uw mailadres en wachtwoord. Mocht het niet lukken, 

stuur dan een mail naar info@lpof.nl. 

Na de Algemene Leden Vergadering was het tijd voor een drankje en alle leden begaven zich 

naar de bar. 20 minuten later werd de fysieke bijeenkomst hervat. 
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We zijn te gast bij Ondernemersfonds Alblasserdam dus natuurlijk namen zij de aftrap met 

een bijdrage. Voorzitter Paul Mallee heeft een interessant verhaal verteld vanaf de 

oprichting van het ondernemersfonds tot nu toe. Na de presentatie konden de leden diverse 

vragen stellen en van dat moment werd volop gebruik van gemaakt. Wilt u de PowerPoint 

presentatie terugkijken, klik dan hier.  

 

                 

 

Op 26 januari 2022 heeft de gemeenteraad van Leeuwarden besloten de concessie van 

Leeuwarder Ondernemers Fonds te verlengen met een periode van 10 jaar tot 2032. Het 

bestuur van LPOF heeft Martijn Bijl, voorzitter van LOF, uitgenodigd om een presentatie te 

geven hoe dit tot stand is gekomen.  Martijn heeft de aanwezige leden helemaal 

meegenomen in dit traject.  

Gezien het draagvlak onder ondernemers, de positieve resultaten van de afgelopen jaren en 

de gedane evaluatie heeft de VVD samen met andere partijen een amendement ingediend 

om voor Leeuwarder Ondernemers Fonds de concessie te verlengen met 10 jaar tot 2032. 

Het amendement werd met ruime meerderheid aangenomen door de Raad.   

Ook na de presentatie van Martijn konden de leden vragen stellen. 

 

 

Als laatste onderwerp stond bestuursaansprakelijkheid op het programma. Ook hier werd 

volop met elkaar gediscussieerd. Conclusie was dat de verenigingen en stichtingen een eigen 

bestuursaansprakelijkheid moeten afsluiten.  
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Om 17.15 uur was de fysieke bijeenkomst afgelopen en mochten de leden weer richting de 

bar voor de borrel & de bites. 

Het bestuur van Landelijk Platform Ondernemers Fondsen dankt Ondernemersfonds 

Alblasserdam hartelijk voor de fijne ontvangst. 

Vindt u het leuk om de leden van LPOF bij uw ondernemersfonds uit te nodigen, laat het ons 

weten via info@lpof.nl. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


